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 - המליאה נפתחה-

 / סיעת הליכוד פתיחת כלל המגרשים הציבורים לטובת תושבי ירוחם -[ הצעה לסדר 1]

אנחנו מתחילים עם הצעה לסדר פתיחת ככל המגרשים הציבורים לטובת תושבי    אברהם: ריהא 1 

 2 ם, הצעה של חברי הליכוד. בבקשה. וחיר

בכל    אהרון: נילי מעורבת  שהמועצה  גם  יודעת  אני  פניות,  מספר  אלינו  הגיעו  לאחרונה  בעצם  3 

בעניין שיש מתאמנים גם פרטיים וגם מתאמנים בקבוצות שרוצים להגיע למגרשי    ,הנושאים האלה 4 

טים. כשחשוב לציין  פרם  חלק מהמגרשים סגורים, לעיתים גם מבקשים תשלום מחוגי  .הספורט 5 

אנחנו מדברים על תושבי ירוחם, אנחנו לא מדברים על אנשים שהם קבוצות או כל מיני חוגים שהם   6 

נוהל  שהוא  לא תושבי ירוחם. אנחנו הכוונה שלנו זה לתושבי ירוחם. ועד עכשיו לא פורסם איזה   7 

מ  לשלם,  צריך  למה  לשלם,  הקריטריונים  מה  לשלם,  נדרש  מה  שמציג  לשלם.  צרי  מסודר  יך  8 

של   הזו  בתקופה  לתת  גם  שנקרא  מה  ובשביל  שרירותי.  באופן  נעשים  שהדברים  היא  והתחושה  9 

הציבוריים במגרשים  להשתמש  ולנוער  לילדים  אפשרות  מגרשים    ,הקורונה  אלו  מדגישה  אני  10 

לרבות    ,ציבוריים המגרשים  לרבות  הספורט,  במתקני  שימוש  להצבעה  להעלות  מבקשים  אנחנו  11 

מצב שתהיה התנגשות בין קבוצות בין חוגים    יקרהה חופשית כאמור בשביל שלא  ורבצהאצטדיון,   12 

יגידו תיאום של חודש לפני ככה    לי,וכו שהכל יתנהל בצורה מסודרת ובתיאום מראש, אם צריך  13 

אם להעלות  כמה פעמים  שהדברים לא יתנגשו והדבר הזה בא אחרי הרבה לבטים של שלומי ושלי   14 

אחרון אז מצאנו לנכון פעם אחת  ל מאחר וקרו מספר אירועים בשבוע האת הנושא הזה או לא. אב 15 

 16 זה בפני מליאת המועצה וגם לשמוע מה דעתם של חברי המועצה בנושא הזה. ולתמיד להביא את 

 17 טוב, יש התייחסות? מישהו רוצה?  :הםאבר אריה

האלה כבר  אני לא מבין מה גברת נילי אומרת למסקנתה. המתנ"ס מנהל את המתקנים  פרץ:  משה 18 

להגיע למתנ"ס,    צה לשחק יתכבדכמה שנים, ויש נוהל ברור והנחיות שכל קבוצה וכל ארגון שרו 19 

הסינטטי הוא מגרש מאוד חשוב לכולם, והוא    שהמגרשיתאם את הדבר ויכנס למשחקים. ברור לנו   20 

החזיק  על מנת לשמור עליו שלא יהיה וונדליזם שלא ילכלכו. אפשר ל  ,הוקם בתוך האצטדיון בכוונה 21 

עכשיו  לא מבין,   ברים של הגברת נילי אניאותו לטובת הכלל. הוא פתוח לכולם. בין השיקול של הד  22 

 23 עסקיים?  גורמיםהיא מתכוונת שגם אולי היא תתקן אותי, אם  

 24 כולם רשום.  , כן.כן אהרון: נילי

 25 שנייה, שנייה.  משה פרץ:

 26 . שיש להם חוג פרטי נגיד לא הבנת אז אני מסבירה, כן גם גורמים פרטיים נילי אהרון:

 27 לא פרטי, אני מדגיש גורמים עסקיים  פרץ: משה

גורמים פרטיים, בוא אנחנו יודעים על מה מדובר אתה רוצה שנקרא לילד בשמו? אדון   אהרון: נילי 28 

 29 . צחי בן ישי

 30 לא, לא, זה מיותר. זה מיותר. משה פרץ:
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 1 עסקיים? איזה גורמים עסקיים? זה אנשי ירוחם מה גורמים שלומי פרץ:

 2 רת קוקה קולה אני מדבר על חב משה פרץ:

 3 לא, לא, לא, איזה קוקה קולה?  אהרון: נילי

 4 מדובר על ילדים מירוחם, למה שלא ישחקו במגרש? שלומי פרץ:

 5 מצוין, אני אדבר על חברת קוקה קולה שמבקשת להשתמש במתקנים של ירוחם.  משה פרץ:

 6 זה לא העניין.  נילי אהרון:

 7 מים, ניקיון.  ו מדברים על בקשה של חשמל, ואנחנ   שנייה, משה פרץ:

 8 זה לא העניין, זה לא מה שאנחנו מבקשים.  נילי אהרון:

לטובת    לנואני לא הפרעתי לך. לא הפרעתי לך. סיימת? לכן בכדי לשמור על מה שיש    משה פרץ: 9 

ש  נים ימוזמ  ,הכלל החלטנו שזה יהיה במקום סגור ולכן זה נמצא באצטדיון. באשר לכלל הציבור  10 

תשע בערב. משחקים והכל בסדר. איפה  -שמונהלקבוצות שמגיעות ומשחקות שם בפועל, מתאמות   11 

הגענו  ושוב  ישיש גורם עסקי, נכנס פה עניין עסקי, ישבנו ודנו בעניין הזה מזמן, גם עם הגורמים בי 12 

מל  למסקנה שהשתתפות סמלית, אני מדגיש סמלית כן נצרכת על מנת לשמר את הניקיון, את החש 13 

שבא  וכל הדברים האלה כי זה גורם עסקי. אני עכשיו בכוונה אומר סמלית למה? כי אם יש בנאדם  14 

סכום אחר, הוא צריך את זה כל חודש זה יהיה  יהיה  ואומר אני צריך את זה פעם אחת בשנה זה   15 

 16 כום אחר הוא צריך את זה עשרים פעם בחודש זה יהיה סכום אחר ס

 17 , יש נוהל? אין בעיה יש נוהל אהרון: נילי

 18 יש. והכל בהתאם  פרץ: משה

 19 משה יש נוהל? עזוב. יש נוהל?  אהרון: נילי

 20 יש נוהל  פרץ: משה

 21 יופי. אפשר לראות את הנוהל?  אהרון: נילי

 22 נשלח לך אותו מחר   ,כן פרץ: משה

 23 לא, היית צריך להביא את זה עכשיו.  אהרון: נילי

 24 אני לא צריך להביא לך.  משה פרץ:

רוצים    ,גופים פרטיים שאתה מדבר עליהםבקשים אנשים, כולל  אומרת? ממה זאת    נילי אהרון:  25 

לדעת מה הנוהל, איך אתה קובע כמה בן אדם משלם. מה זה סמלי מה זה לא סמלי מי יכול לבקש   26 

עכשיו    אני שואלת . הנחה תביא לי את הנוהל יש לנו רוצה לראות נוהל כזהפטור מי לא יכול לבקש   27 

 28 שאלה. 

 29 ני לא פה בדין ודברים יחה. א לא סל   ,לא משה פרץ:

 30 בדין ודברים? פה ומרת אתה לא  א תא זה מ אהרון: נילי
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 1 אני הבאתי את עמדת המתנ"ס  פרץ: משה

תדע גם לענות לשאלות לא רק   ,אז אני רוצה לשאול על המתנ"ס. אתה התפרצת לדלת אהרון: נילי 2 

ך לא  העניין לשיטת  המתנ"ס לצורך  ,אני שואלת אותך עכשיו שאלה  . לומר את מה שיש לך לומר 3 

 4 אמור לשלם שום דבר? על אף חוג שהוא משתמש במתקנים ציבוריים 

 5 . הוא משלם פרץ: משה

 6 . אות את זהאז אני רוצה לר  אהרון: נילי

 7 אז את רוצה את הדין וחשבון הכספי?  מנכ"ל המועצה:- שמעון רוזיליו

 8 ? ומרתא  תאזה בוודאי מ  אהרון: נילי

כסף, בתוך הכסף הזה    Xהוא עולה  וכי כשאני מתמחר חוג    שימקה,אז תפני בבקשה ל  פרץ: משה 9 

סמלי זה אחרי    לל: ניקיון, חשמל, נסיעות כל הדברים האלה זה עלות לחוג לילד. כשאמרנוקמשת 10 

חודשים פגישות עם גורמים ביישוב שרצו להשתמש במגרש הזה והיה  ושמונה  שהיה לפני שבעה   11 

 12 סיכומים איתם וזה לא עמד לצערי. 

אחת לשבוע,    ,לא אבל אני שואלת אותך אני רוצה מחר להקים חוג ריקודי עם באצטדיון  אהרון: נילי 13 

 14 ...בסדר? שאלה, אני רוצה לדעת

 15 .כמה שעות? אז אני שואל אותך כמה שעות? כמה פעמים בשבוע? ככה עושים פרץ: משה

ם עם  יושבי  זה לא  .צריך להיות נוהל מסודר, צריך להיות סעיף תקציבי שמוציא קבלה  אהרון:  נילי 16 

 17 ל... בנאדם ספציפי שרצה להקים את זה חוג ואתה סוגר איתו כמה ואיך הוא משלם בהתאם

 18 בהתאם למה?  משה פרץ:

אתה  תסביר לי בהתאם למה. עכשיו אני רוצה לשאול אותך עוד שאלה,  אני לא יודעת. אהרון:נילי  19 

 20  , ונת גורמים עסקייםלשיטתך, לרבות המתנ"ס, כל מי שמשתמש במתקנים ציבוריים, מה שהתכו

 21 . גם מתנ"ס זה לשיטתך זה גורם עסקי

 22 אבל משקללים את הכל במחירים של החוגים.  פרץ: משה

 23 ה, אין בעיה אמרת שהוא משלם שני אהרון: נילי

 24 משכללים במחיר של החוגים גם את זה  פרץ: משה

 25 הוא משלם נכון? אמרת שהוא משלם  אהרון: נילי

 26 זה עלות של הדבר הזהשל חוג נקלח גם החישוב הלא, לא. תקשיבי בתמחור  פרץ: משה

 27 אין בעיה אבל הוא משלם. זה מה שאתה אומר. אהרון: נילי

 28 .התלמידים משלמים פרץ: משה

 29 בסדר הוא משלם על השימוש במתקנים ציבוריים נכון?   אהרון: נילי
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 1 התלמיד.  משה פרץ:

ציבור בסדר.    נילי אהרון: גורם עסקי שמשתמש במתקנים  כל  לרשות.  לשיטתך  לשלם  יים אמור  2 

 3 נכון? 

 4 או למתנ"ס  פרץ: משה

או למתנ"ס, או לרשות או למאן דהוא שאחראי על השטחים הציבוריים. עכשיו תגיד    ון:אהר  נילי 5 

לי אני שואלת באמת שאלה, יש פה עוד גורם עסקי שיושב באגם, שניים אפילו לצורך העניין, אוקי?   6 

 7  , שים בשטח ציבורי ים את עצמם ופועלים ומשתמגם הם ברמה העסקית משווק  ,י רוצה לדעתנא

 8 הם משלמים?   אםהיא ה השאלה

 9 אז הם משלמים שכירות  פרץ: משה

 10 לא, הם משלמים שכירות על המבנה, סליחה. אהרון: נילי

רוזיליו המועצה:-שמעון  שייך.    מנכ"ל  לא  זה  לזה,  תכנס  אל  שייך  זה  מה  קשור?  זה  לא  מה  זה  11 

 12 הפרטיים. את מדברת על מגרשים פרטיים תתעסקי במגרשים  שלך,    רלוונטי. נילי. תתייחסי להצעה

 13 שמעון מה אתה נע באי נוחות, כי נגעתי בנקודה? נילי אהרון:

לא נגעת בשום דבר, את יודעת זה לא מזיז לי מה שאת זה... הכל    ל המועצה:"מנכ -שמעון רוזיליו 14 

 15 בסדר.

 16 אתה לא תגיד לי מה לומר. יופי, אל תתרגש. נילי אהרון:

 17 אני לא מתרגש ממך.  ל המועצה:" מנכ- שמעון רוזיליו

אני רוצה לשאול שאלה פשוטה, לא יכול להיות שאתה דורש מגורם מקצועי עסקי  לא,    אהרון:  ילינ 18 

 19   ,אבל גורם עסקי אחר שמביא קבוצות ומפעיל קבוצות בשטח ציבורי ,לשלם על מגרש

 20 הוא משלם שכירות. משה פרץ:

 21 .לא על השימוש במבנה, לא על השימוש במתקנים ציבוריים  , ל המבנהמשלם ע  , הואלא  נילי אהרון: 

 22 ם תעשי מה שאת רוצה באגם. את מוזמנת ללכת לאג פרץ: משה

 23 תקשיב, מה זאת אומרת? זאת העבודה שלהם וזו הפרנסה שלהם.  נילי אהרון:

 24 . פתוח, אנחנו לא משלמים שם על חשמל באחת עשרה בלילה םהאג משה פרץ:

 25 קים שם, מגיעות קבוצות. חה, מנליס נילי אהרון:

 26 משה סליחה, זה לא קשור להצעה.  אברהם: אריה

בוודאי שזה קשור. אתה לא יכול להגיד שזה לא קשור, כי ברגע שיש גורם עסקי אתה    נילי אהרון:  27 

 28 לא יכול להגיד לאחד כן ולאחד לא. 

 29 אז אני אומר שאין קשר.  אברהם: אריה
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 1 אין קשר. קשר, אין  מנכ"ל המועצה:- שמעון רוזיליו

 2 בוודאי שיש קשר.  אהרון: נילי

תכף אני אסביר למה אין קשר. אריה אתה רוצה להתייחס כמחזיק    ל המועצה:"מנכ-שמעון רוזיליו 3 

 4 ואז אני אתייחס לדברים.    ?תיק הספורט

את זה על הכתב, אז נילי תקשיבי קודם    ילהתייחס אני גם העלית  טוב אני רוצה  אריה דוקרקר: 5 

ה להגיב. אז קודם כל אני מודע לנסיבות שהובילו להצעה לסדר היום. ובמיוחד  יכול  כך אתואחר   6 

מילדים   מונע  השריף  "אריה  מצטט  ואני  כלפיי  אמירות  כלל  הפרסום  נעול.  השער  ובה  תמונה  7 

להתאמן", ככה פשוט, העלו פוסט. איני חולק על העובדה שהשער היה נעול, אבל הפרסום היה לוקה   8 

ות שאינן משקפות את המציאות כפי שהיא ואני אסביר. ראשית, הפרסום  עובד   ף היובחסר, ובנוס 9 

גרס כי אני מעוניין בתשלום כזה או אחר על מנת לאפשר לאותם ילדים להתאמן במגרש, אציין כי   10 

שטח המגרש אינו שלי ומעולם לא טענתי כך. התשלום מתבקש מטעם המתנ"ס כך שאין לי כל רצון   11 

במגר שימוש  ש לאפשר  קבוצות  אינם  שים  זו  אחר  בזה  התאמנו  שער  ובאותו  מאחר  שנית,  שלי.  12 

שונות, כאילו מישהו פתח חוג פרטי, הוא הגיע לדלת של האצטדיון ומנסה להיכנס לאצטדיון, אי   13 

 14 אפשר. 

 15 כי מה? כי פעלה שם כבר קבוצה?  ל המועצה:" מנכ- שמעון רוזיליו

 16 אם. א מתוכל ל כי קודם כל כבר יש שם קבוצה, קודם אריה דוקרקר:

 17 בסדר, אז יתאמו איתכם והכל בסדר.  שלומי פרץ:

 18 אבל יש שם קבוצות.  אריה דוקרקר:

 19 אבל יתאמו איתך. נילי אהרון:

 20 כל השבוע יש קבוצות? אז מה הם לא ישחקו הילדים האלה שיש להם חוג? שלומי פרץ:

 21 לא, אין בעיה, ביום רביעי הוא הגיע, האצטדיון היה תפוס  אריה דוקרקר:

 22 נו, אפשר לתאם, לא להגיד "סגור".  פרץ:  שלומי

 23 אין בעיה אבל יש שם קבוצות בפנים, ובלי לדעת שום דבר הבן אדם מעלה פוסט.  אריה דוקרקר:

 24 אותי זה לא מעניין הפוסטים האלה.  שלומי פרץ:

 25 בטח שזה לא מעניין אותך שלומי.  אריה דוקרקר:

 26 ישחקו במגרש.    אותי זה לא מעניין, אותי מעניין שהילדים שלומי פרץ:

 27 אותך לא קיללו, אותנו קיללו.  אריה דוקרקר:

 28 אנחנו מגנים כל דבר כזה  נילי אהרון:

 29 לא ראיתי שגינית, עשית שם לייק.  אריה דוקרקר:

 30 ייק, כי מבחינתי... לא אני עומדת מאחורי הדבר הזה. נכון, אני אגיד לך למה עשיתי ל נילי אהרון:
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 1 מגנה אם את עושה לייק? את  איך ל המועצה:" מנכ- שמעון רוזיליו

קודם כל הפוסט לא התייחס לאמירות כאלה כמו שאתה אמרת, אריה. בוא תהייה גם    נילי אהרון: 2 

את הדברים כפי    ישר שאני התקשרתי אליך ודיברתי איתך ותיאמנו גם את זה שאתה תבוא ותגיד 3 

 4 שהם, לא כפי שאתה מצייר אותם פתאום עכשיו.  

 5 י לך במקום, הבן אדם הגיע לאצטדיון, לא שאל שאלות. תעצרי, אמרתלא, נילי,  אריה דוקרקר:

 6 לא אתה אמרת לי אבל משהו אחר.  נילי אהרון:

 7 רגע, הוא ראה את הבחור נועל  אריה דוקרקר:

 8 שיו זה קבוצה אחרת אמרת שיש שם שיפוצים. עכ נילי אהרון:

 9 לא, אמרתי לך שיש שם קבוצה מתאמנת. אריה דוקרקר:

 10 ת שיש שם שיפוצים אריה. אמר לא, נילי אהרון:

 11 למה הוא סגר את השער מאחורה? כדי שתהייה בקרה להיכנס פנימה.  אריה דוקרקר:

 12 זה לא משא ומתן, אתה רוצה להגיד את הדברים שלך, תגיד. אריה אברהם:

 13 מה זה קשור למשא ומתן?  נילי אהרון:

 14 הוא צריך להגיד את מה שיש לו להגיד.   אריה אברהם:

 15 יד מה שהוא רוצה. יג ש נילי אהרון:

 16 אז אל תפריעי לו. בבקשה.  אריה אברהם:

ל הקורונה. אז אנחנו נועלים  אז ככה, המפרסם לא לקח בחשבון שיש מגבלות ש  אריה דוקרקר: 17 

תמיד צד של אחד של האצטדיון ועושים בקרה מצד אחד. עכשיו בגלל שהוא נמצא בשיפוצים אז   18 

עכשיו אני אציין שאותו "שריף" שהתכוון אליו כותב  יש רק מגרש אחד שכל הקבוצות מתאמנות בו.   19 

, לא היה ספורט  2009-הפוסט זה ה"שריף", זה אני. אותו בחור שלקח את הספורט בהתנדבות ב 20 

אני לקחתי את    2009-בירוחם, יושב פה בן אדם שמחזיק תיק הספורט, נסגר הספורט בירוחם, ב 21 

חיים, הנה חיים יושב פה, נסגרה הפועל    הספורט, לא היו לא מתקנים ולא קבוצות. בתקופה של  22 

י אשפה, אגף  ירוחם. ומאז שום דבר לא היה באצטדיון, היה שם שער נעול גדול, ואחריו היו פח  23 

שפ"ע הכניס לשם את כל פחי האשפה שלו והיו מביאים לשם כבשים וזה מה שהיה באצטדיון, היום   24 

ק הזה, למה? כי הכל מוכן. התשתיות  אותו תיק כולם רוצים את התיק הזה. כולם קופצים על התי 25 

 26 מוכנות, יש מלא קבוצות, יש תקציבים. לי יש תקציב חמישית ממה שהיה בתקופה שלכם.

 27 למה? זה טוב, שיתנו לך תקציב, שיהיה ספורט.  שלומי פרץ:

 28 ובינתיים מבפנים הורסים לנו את הספורט. עזוב מבחוץ, מבפנים.  אריה דוקרקר:

 29 זה משהו שהורס אריה? באמת, שאלת טעם. ם יש תחרות למה? מה? א נילי אהרון:

 30 דר. זה לא משהו שהורס, אתם רוצים משהו תחרותי תבואו מסו אריה דוקרקר:
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 1 אבל אמרתי לך, תפרסמו נוהל, כמה עולה, כל חוג, כמה לשעה אמורים לשלם. נילי אהרון:

 2 - נילי, הבחור ישב בשנה שעברה מול הגורמים במתנ"ס אריה דוקרקר:

 3 לא רוצה מול הגורמים במתנ"ס  ון:אהר  נילי

 4 מה זאת אומרת אבל זה שלהם  אריה דוקרקר:

אבל אני רוצה לפתוח חוג, למה אתם לא מפרסמים לציבור כמה זה עולה? למה אתם    נילי אהרון: 5 

 6 לא מפרסמים לציבור כמה זה עולה? 

 7 זה טוב שתהייה תחרות. אני לא מבין.   שלומי פרץ:

 8  3אם נסתכל על מבחן התוצאה, ניתן לראות שהיום יש    שיש תחרות.  זה הכי טוב  אריה דוקרקר:

בטו ילדים בכדורגל,  יש  קבוצות  י"ב.  כיתה  ה' עד  גילאים מכיתה  ילדים בכדורסל,    2וח  קבוצות  9 

שאחת מהן היא קבוצת בנות, משהו שאף פעם לא היה בירוחם. חיים יכול לתקן אותי אם היו פעם   10 

קידמו את הספורט הנשי בירוחם וזה קרה בתקופה של מי? של    בנות בירוחם בספורט. אף פעם לא 11 

 12 ה"שריף".  

מילאתה    אהרון:  נילי איזה  פה  להגיד  גם  רגב  ת צריך  למירי  גם  את    שהצליחה   ,תודה  להכניס  13 

מערער על  , אף אחד לא  ה לא רק חזון שלךזה יש גם תקצוב, בוא זובזכות    "אתנה"הפרויקט הזה   14 

 15 - אני מאוד מכבדת את העשייה שלך אבל .לל בכל הארץשמתחו  שינוי ההחזון שלך אבל גם יש פ 

יאה את זה לירוחם בלבד, היא הביאה את הפרויקט הזה כלל ארצי  מירי רגב לא הב  אריה דוקרקר: 16 

 17 וירוחם עשו על זה קול קורא. 

 18 אחלה, מעולה.  נילי אהרון:

ו מה שרציתי להגיד  עשינו את זה בזמן, צריך להיות ערניים לדברים האלה. עכשי   אריה דוקרקר: 19 

ת זה. התקציב שהיה  ק את זה, אנחנו רק מנהלים אשאת כל זה המועצה מתקצבת, אני רק מתחז  20 

אז   וחצי.  מיליון  עם  אחת,  בוגרים  קבוצת  הייתה  בעבר  היום.  של  מהתקציב  חמישית  זה  בעבר,  21 

תיאום חוג לאחר  לכל  פתוחים  גם  לכולם, המגרשי קבוצות  פתוחים  המגרשים  .  בשורה תחתונה  22 

השתתפות בתשלום הינה רק בגדר תחזוקת המקום. אף אחד לא רוצה להתעשר מהדבר הזה כי   23 

 24 נחנו לא נתעשר מהדבר הזה. ככל שיש יותר חוגים, יש יותר תחרות, אנחנו יותר מרוצים מזה. א

אני שואלת אותך אבל שאלה. חוג של המתנ"ס לצורך העניין, בוא אנחנו מדברים פה    נילי אהרון: 25 

שני חוגים שיש שהם מתחרים אחד בשני, בכדורגל. יכול להיות שמחר יפתח חוג כדורסל    בסה"כ על  26 

בגלל שהוא פרטי הוא לא מקבל סבסוד  של   מישהו פרטי, בסדר? אבל החוג כדורגל השני, כרגע,  27 

מעט  לא  שם  שיש  גם   יודעים  ואנחנו  זה  של  המגבלות  את  מבינים  אנחנו  בסדר,  וזה  מהרווחה  28 

ידי הרווחה, ואני אומרת לך לא פעם פנו ומסייעים לאותה קבוצה ואותם    משפחות שנתמכות על 29 

וצה הזו, מה לעשות? הילדים רוצים להיות בקבוצה הזו ולא רוצים להיות בקבוצה  ילדים להיות בקב  30 

אחרת, אז אני באמת שואלת שאלה אריה, אמרתי לך את זה גם בשתי השיחות שקיימנו, שאני   31 

שה ומה שעשית אבל השאלה היא אחרת. אלף, מדוע אין נוהל שקוף  מאוד מעריכה את מה שאתה עו 32 

הקים חוג מחר, אני רוצה לדעת מה העלויות אחזקה כמו שאתה אומר.  לכולם? לדעת. אני רוצה ל 33 
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זה דבר ראשון. דבר שני, בעניין הנקודתי הספציפי הזה, אני מבקשת לדעת, בוא ניקח את התקופה   1 

גם האלה  הילדים  הקורונה,  של  להגיד    הזו  יכולים  לא  אנחנו  האם  להיות,  איפה  להם  אין  ככה  2 

נגיע זה, בתיאום מראש    שלפחות עד סוף השנה אנחנו  למצב שבתיאום מראש, אני מדגישה את  3 

 4 להתאמן בתוך המגרש הסינתטי?   - מולכם, נאפשר להם אחת ל

המתנ"ס  יש אחראי מתקנים ביישוב, המתנ"ס אחראי על המתקן הזה, שישבו מול    אריה דוקרקר: 5 

 6 מה אתם רוצים מאיתנו? אנחנו מתווים מדיניות. 

לילה אני מתחייב פה בשולחן הזה שאין ביכולת הוריו לשלם,  ילד שיש לו בעיה חס וח   משה פרץ: 7 

 8 מוזמן להיכנס לחוגים של המתנ"ס. 

 9 לא רוצים בחוגים של המתנ"ס, לא רוצים אבל, מה משה, לא רוצים.  נילי אהרון:

אם זו הבעיה אנחנו נטפל בה ונדאג לכל ילד כזה. יחד עם זה,  יים. מוזמן.  אני רוצה לס   משה פרץ: 10 

 11 "ס אני מתחייב להעביר אותו למנכ"ל בבוקר, הוא יפרסם, זה הכל. יש נוהל במתנ

לא, אבל השאלה עכשיו הנקודתית שלשמה התכנסנו, האם אנחנו יכולים להגיע לאיזו    נילי אהרון: 12 

 13 שהיא הבנה שבגלל המצב של הקורונה 

 14 לא, לא, לא.  משה פרץ:

 15 תן לי שנייה לסיים. נילי אהרון:

 16 אני לא רוצה.  משה פרץ:

 17 אנחנו נביא את זה להצבעה ושכל אחד יצביע.  אריה אברהם:

בגלל המצב של הקורונה האם אנחנו יכולים להגיע להבנה שבגלל המצב של הקורונה,    נילי אהרון: 18 

, בתיאום, כפי שאתם דורשים, בואו  -ת לנאפשר לאותה קבוצת כדורגל ספציפית כן להתאמן אח  19 

 20 ננסה להגיע למצב כזה. 

 21 זה לא יאומן.  פרץ: משה

 22 מה לא יאומן? מה לא יאומן? מה הבעיה?  נילי אהרון:

 23 בתיאום ובתשלום. משה פרץ:

 24 לא, אני מבקשת לפטור מתשלום.   נילי אהרון:

 25 אנחנו נבקש שהמנכ"ל יתייחס ובזה סיימנו את הדיון.  אריה אברהם:

שני לעשות איזה שהוא    אז אני רוצה קצת להתייחס לדברים ומצד  ל המועצה:"מנכ-רוזיליוון  שמע 26 

סדר בכל העניין. בכל מועצה או עירייה בדרך כלל יש מחלקת תרבות וספורט מה שאין במועצת   27 

בגדול   אומרת,  זאת  למתנ"ס.  ניתן  והספורט  התרבות  מחלקת  כל  בניהול  הגדול  המנדט  ירוחם.  28 

המתנ"ס.    ע היא מדיניות שלנו של המועצה, והזרוע המבצעת היא בסופו של דברהמדיניות שתקב 29 

עכשיו אני אבוא ואני אבהיר, כשראיתי בהתחלה את ההצעה לסדר, הייתי תמוה בהתחלה למה היא   30 

עלתה, כי לא הצלחתי להבין מתוך ההצעה. כל מגרשי הספורט בתוך ירוחם פתוחים לציבור הרחב.   31 
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ם  שלא פתוח לציבור הרחב. יש מקומות מסוימים שהם מקומות של מגרשי  אין פה כמעט מגרש אחד 1 

. שבמקומות האלה יש ביקוש  ילמשל אולם הספורט, או האצטדיון, או המגרש הסינתט   –סגורים   2 

שלנו,   הציבוריים  הגופים  ידי  על  זה  ואם  פרטיים  גופים  ידי  על  אם  הסתם.  מן  גדול  יותר  שהוא  3 

שהם וחוגים  פעילויות  של  של    להפעלה  עדיפות  בסדר  מבחינתי,  אני  המקומית.  ברשות  קשורים  4 

גים, נותן אותה קודם כל למתנ"ס כי המתנ"ס מבצע עבורי את אותם חוגים. זה מה  הפעלת החו 5 

שקרה. עכשיו, אין שום סיבה שמישהו אחר יבוא למגרש הזה ולא יקבל את האפשרות להתאמן. זה   6 

לי, אם כבר הזכרת את השם יחד עם צחי ואני  לא נאמר לעולם, גם  , היו שיחות על גבי שיחות,  7 

תבוא   עוד  כל  בצורה  אמרתי  התיאום  את  תעשו  אתם  מסודרת,  בצורה  הזה  השיח  את  ונעשה  8 

 9 - מסודרת

 10 אין בעיה  נילי אהרון:

אי אפשר לבוא למגרש, שהוא כבר פעיל ולבוא ולהגיד "לא, עכשיו    ל המועצה:"מנכ -שמעון רוזיליו 11 

 12 לים בצורה הזו. אני נכנס". אנחנו לא מתנה

 13 מקובל, מקובל.  נילי אהרון:

אז אתה בא, אתה עושה את הדבר הזה בתיאום מוחלט עם מחלקת    ל המועצה:"מנכ -רוזיליו שמעון   14 

 15 הספורט. 

 16 הוא נדרש לשלם? נילי אהרון:

כן. וגוף שהוא גוף פרטי או עסקי חייב לשלם את הסכום הסמלי    ל המועצה:" מנכ-שמעון רוזיליו 17 

והמגרשים   במערך  מאחר  שונה ממה שמתוחזק מגרש אחר  אולי קצת  בצורה  מתוחזקים  האלה  18 

 19 היישוב.

 20 תסביר לי איך התמחור הולך אבל?  נילי אהרון:

 21 תני לי לסיים  ל המועצה:" מנכ- שמעון רוזיליו

 22 משפטית, איך זה הולך התמחור? לא, אבל תסביר לי איך  נילי אהרון:

הגדרה שבה המגרשים האלה    הסכום הסמלי הזה, כי כשאני מגדיר  ל המועצה:"מנכ-שמעון רוזיליו 23 

שעות, יחזיק את אותו    3-4פתוחים לכלל הציבור, לא יכול להיות שיבוא מישהו שמפעיל בגוף עסקי   24 

 25 יבור, זה מה שקרה.מגרש על הגוף העסקי שלו ופגעתי בעצם באותה שוויוניות לכלל הצ 

ל  נילי אהרון: ביקש  לא  יהיה    שעות.  4-3אף אחד  שזה  לא הבנת  בהצעה אם  שכתבנו  גם מה  זה  26 

 27 בתיאום מראש. 

רוזיליו זה לא משנה, חצי שעה. הרעיון הוא    4-3בואי,    ל המועצה:"מנכ-שמעון  דוגמא.  זו  שעות  28 

 29 בסופו של דבר שהדברים צריכים להיות מתואמים מול המערכת.

תשלום. למה? הסברתי    לא, אבל אתה דורש תשלום. אני מבקשת להצביע שלא יהיה  הרון:נילי א 30 

 31 לך. סליחה, אני רוצה לשאול גם את היועצת המשפטית, אני רוצה חוות דעת משפטית בעניין הזה 
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עדיף שלא תשאלי אותה, כי היא תכף תגיד לך שגם קבוצה מאוגדת ללא חוג ללא    אריה דוקרקר: 1 

 2 שלם. שום דבר צריכה ל

 3 טור. מה אתה עושה איפה ואיפה? אחלה, או שכולם ישלמו, או שכולם יקבלו פ  נילי אהרון:

 4 למה?   אריה דוקרקר:

 5 אז אתה אומר לי שאם יש קבוצה אז היא גם צריכה לשלם על פי חוק?  נילי אהרון:

 6 בערב.  20:00באים עכשיו חברים, מבית הספר, רוצים לשחק בשעה   אריה דוקרקר:

לשלם, אז למה דווקא    אז ספציפית תפסת שרק הוא ישלם? אם על פי חוק כולם צריכים  נילי אהרון: 7 

גם   ובבקשה תתייחסי  רוצה לשמוע את חוות דעתך  דווקא אליו? כרמית, אני  נתפסת  הוא? למה  8 

 9 -לנקודה שהעליתי לגבי האגם כי גם פה יש שימוש במתקני 

 10 םלא, לא, אל תתייחסי לאג  ל המועצה:" מנכ- שמעון רוזיליו

 11 סליחה מה הבעיה? נילי אהרון:

 12 זה לא שייך לכלום.  ה:ל המועצ " מנכ- שמעון רוזיליו

 13 בוודאי שכן.   נילי אהרון:

 14 את מעלה דברים שלא קשורים להצעה שלך, תתמקדי במגרשים.  ל המועצה:" מנכ- שמעון רוזיליו

 15 אין קשר לאגם, את רוצה להתייחס?  אריה אברהם:

 16 מותר לי לשאול והיא יכולה לסרב.  נילי אהרון:

 17 מותר לך לשאול ואני מסרב.  אריה אברהם:

 18 לא, היא תסרב, לא אתה תסרב. היא תסרב, אתה יכול לדבר בשם עצמך.  רון:נילי אה

 19 אני מסרב. בבקשה, את רוצה להתייחס?  אריה אברהם:

במתקנים קיים  השיטה הזו שרשויות גובות תשלום בגין השימוש    ש:" יועמ- כרמית אהרון אמונה 20 

 21 גם בערים אחרות. 

 22 גם בדימונה.  משה פרץ:

אהרון: בדימ  נילי  דווקא  "גם  לא,  תגיד  אל  שמשלמים,  תגיד  אל  אתה  משלם,  לא  עמר  אלי  ונה  23 

 24 בדימונה". יש חוגים שלא משלמים. 

 25 בדימונה משלמים, אנחנו משלמים כסף פרטי. חיים בן אבו:

 26 יש כאלה שלא משלמים.   נילי אהרון:

 27 ם.  זה לא נכון, זה לא נכון, בני ביטון אמר במפורש ביום חמישי, משלמי משה פרץ:

אני מסביר לך, אנחנו משלמים בדימונה, בסדר אז מה. אבל ירוחם זה משהו אחר,    :חיים בן אבו 28 

 29 לא צריך לשלם בכלל. 
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רבותיי, אי אפשר לנהל ככה ישיבה, היועצת התחילה לדבר, בבקשה לשמוע אותה    אריה אברהם: 1 

 2 ואנחנו מביאים את ההצעה הזו להצבעה. 

ושבת שברגע שיש חלופות אחרות, ולפי מה  הוא כזה, אני ח  אמרתי, שהעניין כרמית אהרון אמונה: 3 

אין לו    –שאני מבינה מהמנכ"ל יש מגרשים אחרים, זה לא שילד שנמנעה ממנו הכניסה למגרש הזה   4 

חלופה אחרת. אם יש איזה שהן של אחזקה שאני מבינה שהמתנ"ס הוא הגורם שבעצם מתחזק   5 

זו שאלה גם של מדיניות אבל  ונושא בעלויות של האחזקה של המבנה, מבחינתי ברמה, עוד פעם,   6 

חבר'ה    10מבחינתי, אם רוצים לעשות את זה באופן שוויוני לכל הציבור, אז מבחינתי גם קבוצה של   7 

 8 שהם לצורך העניין מתארגנים איזה ערב והם רוצים לבוא לשחק צריכה לשלם את התשלום הזה. 

שלם אז המדיניות תקפה רק  אז יוצא שנטפלתם על צחי, וזה הכל. אם כולם צריכים ל  נילי אהרון: 9 

 10 למי שמתחרה בחוג של המתנ"ס? בוא תסביר לי. 

 11 זה לא קשור לתחרות. ש:" יועמ-כרמית אהרון אמונה

חברים, המדיניות שנקבעה בצורה מסודרת עם הרבה מאוד פגישות    ל המועצה:"מנכ-ן רוזיליושמעו 12 

 13 וישיבות ושיחות. 

 14 יש נוהל כתוב? אתה יכול להציג אותו?  נילי אהרון:

אני אומר לך עוד הפעם, המגרשים פתוחים לקהל באופן כזה שכל    ל המועצה:" מנכ-שמעון רוזיליו  15 

רשים. במתחמים הסגורים יהיה תיאום מראש לגבי המשחק.  אחד יכול לבוא ולשחק, בתוך המג 16 

 17 לגבי גוף שהוא גוף עסקי, הוא ישלם, נקודה. 

 18 סמלי, סמלי.  שלומי פרץ:

 19 ה סמלי? מה זה סמלי? מה ז נילי אהרון:

 20 סמלי. שלומי, זה נקבע מראש סמלי.  ל המועצה:" מנכ- שמעון רוזיליו

י  אריה אברהם: הזה,  הנושא  רוצה לסכם את  אני  אני מבקש  משה,  של המתנ"ס,  הנחיות  פה  ש  21 

לפרסם אותם, יש פה את דבריו של מנכ"ל שכל השטחים הציבוריים פתוחים לקבל עם ועולם ואפשר   22 

שנתקלו לאלו  מציע  אני  יבואו    לשחק.  הסוגייה,  את  להסביר  למנכ"ל  לבוא  בעיה  שהיא  באיזו  23 

 24 שלהם. לקראתם ויסדרו את העניינים. אני גם מציע לליכוד למשוך את ההצעה

דבר ראשון, מחר    –אנחנו נמשוך, אני רק רוצה בבקשה שאלה. אני מבקשת שני דברים    נילי אהרון: 25 

ע? מה זה סכום סמלי? אנחנו רוצים  בבקשה תפרסם לכל הציבור מה הקריטריונים ואיך זה נקב 26 

 27 לדעת. 

 28 זה לא יהיה מחר אבל יהיה. ל המועצה:" מנכ- שמעון רוזיליו

 29 ש לך את זה, אז זה בסך הכל להקליק. השבוע יהיה? השבוע, אם י נילי אהרון:

 30 נילי, נשב לעשות את זה עוד יותר סמלי.  ל המועצה:" מנכ- שמעון רוזיליו

אני מבקשת אם אפשר אם יש איזה שהוא לו"ז כזה שמראה מתי   יופי, עכשיו דבר שני נילי אהרון:  31 

 32 הקבוצות מתאמנות, שלא תהיינה התנגשויות. 
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 1 אז זה לא אנחנו, זה אלירן.  משה פרץ:

 2 אבל מישהו יכול לפרסם את זה? ילדים באים אח"כ רואים מגרש וזה מה שהם כותבים.    נילי אהרון:

 3 אבל מה אכפת לך? שיבוא וירשם.  משה פרץ:

אברהם:ארי זמני    ה  את  גם  לפרסם  אפשר  ואם  לנושא,  שקשור  מה  הנחיות  דף  מיצינו,  רבותיי,  4 

 5 שייצא איזה שהוא פרסום. טוב, סיעת הליכוד מושכת את ההצעה. הפעילויות בימים הקרובים  

 אישור נסיעה לחו"ל לראש המועצה  – 10[ תוספת למליאה מן המניין מס' 2]

אברהם:א ל   ריה  לתוספת  עוברים  מס'  אנחנו  המועצה  10מליאה  לראש  לחו"ל  נסיעה  אישור   . 6 

 7 בתפקיד. היו דיונים, היה כן, היה לא.  

תן לי להסביר, בסוף ראש המועצה יצאה לא לטייל אלא בתפקיד,    ל המועצה:" מנכ-שמעון רוזיליו 8 

עדיין למעשה  מטעם השלטון המקומי, כאשר עד יום רביעי האחרון למעשה דרך השלטון המקומי   9 

ם יוצאים אם לא יוצאים. בטח ראיתם בתקשורת את כל הסיפור "מעל סעודיה, לא מעל  לא ידענו א 10 

סעודיה", וברגע שאישרו את זה אז מיד ביום רביעי שלחתי את זה לכל חברי המליאה. אני מאחל   11 

 12 לה המון בהצלחה, כי היא הלכה לעשות הרבה מאוד למידה ושיתופי פעולה.  

 13 מי בעד? נילי נמנעת.  :אריה אברהם

 14 

 הצבעה תפקיד שם מ

 לא נכחה  ראש המועצה  טל אוחנה  1

 בעד ממלא מקום  –יו"ר המליאה  אריה אברהם  2

 בעד חבר/ת מועצה  איתן דלח  3

 בעד חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 בעד חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5

 בעד חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  6

 בעד חבר/ת מועצה  חיים בן אבו  7

 לא נכח  מועצה  חבר/ת דני לוגסי  8

 נמנעת  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  9

 בעד חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  10

 15 

 מהנדסת המועצהחודשים למינוי מ"מ   6[ הארכה נוספת של  3]

חודשים למינוי רומן זבורוב כמ"מ מהנדסת המועצה בתיקים    6הארכה נוספת של    ריה אברהם:א 16 

ל התכנוני בהם. אז הוא ימשיך, אנחנו מבקשים  בהם ישנו חשש לניגוד עניינים וטרם הסתיים הטיפו  17 

 18 חודשים. מי בעד?  6להמשיך את הכהונה שלו בעוד 

 החלטה
 06-09/12/2020מליאת המועצה מאשרת את נסיעת ראש המועצה לחו"ל בתפקיד בין התאריכים 

 חלטה התקבלה ברוב קולות הה
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 1 אפשר שנייה שאלה כרמית?  נילי אהרון:

 2 כן ש:" עמיו-כרמית אהרון אמונה

 3  6חודשים, אח"כ הארכנו בגלל הקורונה, אנחנו עכשיו מאריכים בעוד   3בזמנו דובר על    נילי אהרון:

 4 בול להארכה?חודשים, יש איזה ג

 5 אנחנו פרסמנו מכרזים לקלוט מהנדס כפי שאת בטח יודעת.  ש:" יועמ-כרמית אהרון אמונה

 6 לא, לא ידעתי.  נילי אהרון:

אהרון   לא    ש:" יועמ- אמונהכרמית  שפרסמנו  המכרזים  בשני  לצערי  מכרזים.  פרסמנו  אז  אוקי,  7 

, זה קורה  4למשל טופס  נמצאו מועמדים מתאימים. יש לנו מצב נתון שיש בקשות של תושבים, ש 8 

כדי   שלו  הבניה  של  הקצב  את  אדם  לבן  להאיץ  יכולה  לא  אני  אז  וכולי,  בניה  שמסיימים  אחרי  9 

תיקים,    7פלים בנושא מול יוסי פחימה, הוא נתן לנו תמונת מצב של  שאח"כ... אז כרגע אנחנו מט 10 

 11 משהו כזה. 

לנו מהנדסת במועצה במספר    שנייה, כרמית, אין קשר לזה שאנחנו מחפשים משהו, יש  איתן דלח: 12 

 13 תיקים מסוים ולכן צריך פתרון. 

נדס חדש, ולא  אבל דיברנו על זה שהפתרון יהיה על ידי קליטת מה  ל המועצה:" מנכ- שמעון רוזיליו 14 

הצלחנו עדיין בשני המכרזים, יש תיקים שהאורך של התיקים האלה לוקח יותר זמן ממה שצופים   15 

הפנים להאריך לרומן זבורוב שהוא זה שלמעשה מתפקד    שייקח. ולכן הייתה פנייה שלי למשרד 16 

 17 כרגע כמ"מ מהנדס המועצה, רק במקרה שבו יש ניגוד עניינים, זהו. 

 18 העניין אדריכלית העיר לא מסוגלת לעשות את זה? לא מורשת?  ולצורך  נילי אהרון:

או על    4לא, ברמה הסטטוטורית היא לא יכולה לחתום על טופס    ש:" יועמ- כרמית אהרון אמונה 19 

 20 . 2טופס 

 21 מי בעד? שלומי ונילי נמנעים.  אריה אברהם:

 22 

 הצבעה תפקיד שם מ

 לא נכחה  ראש המועצה  טל אוחנה  1

 בעד ממלא מקום  –יו"ר המליאה  אריה אברהם  2

 בעד חבר/ת מועצה  איתן דלח  3

 בעד חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 בעד חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5

 נמנע  ה חבר/ת מועצ שלומי פרץ  6

 החלטה
זבורוב כמ"מ מהנדסת המועצה בתיקים חודשים למינוי רומן  6מליאת המועצה מאשרת הארכה נוספת של 

 בהם ישנו חשש לניגוד עניינים וטרם הסתיים הטיפול התכנוני בהם
 ההחלטה התקבלה ברוב קולות 
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 בעד חבר/ת מועצה  חיים בן אבו  7

 לא נכח  חבר/ת מועצה  דני לוגסי  8

 נמנעת  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  9

 בעד חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  10

 1 

 ירוחם/ עמותת בלב אחד  39537[ אישור הקצאת מקרקעין גוש 4]

 2 איתן דלח ומוטי בניגוד עניינים, יוצאים מהישיבה[ ]

,  306)בחלק(, מגרש    67)בחלק(,    18,19חלקות    39357קצאת מקרקעין גוש  אישור ה  אריה אברהם: 3 

. מצורף חוזה וחוות דעת יועצת משפטית. מה שמדובר כאן  580214294עמותת בלב אחד ירוחם ע"ע   4 

 5 אחד.  זה לאשר להם את הקרקע, זו עמותת בלב 

 6 כרמית, מה ההבדל ממה שהבאנו בפעם הקודמת? נילי אהרון:

אני מסבירה. כשאתם מאשרים את ההקצאה, אנחנו בעצם הולכים    ש:" יועמ-נהכרמית אהרון אמו 7 

להליך של לכרות חוזה עם אותו גוף. מתנהל איזה שהוא דו שיח, משא ומתן. הנוהל הבא של משרד   8 

הסכם   את  תאשרו  שאתם  זה  בעצם  לאישור  הפנים  למשרד  זה  את  מביאה  שאני  ולפני  הפנים  9 

ה שנעשה כאן ובתיק נוסף שיש, שאני לא יודעת  מני. וזה מההתקשרות בכפוף לקבלת חוות דעת מ 10 

 11 אם הוא בתוספת. 

 12 כן הוא בהזמנה. נילי אהרון:

 13 אז יש פה שני תיקים כאלה.  ש:" יועמ-כרמית אהרון אמונה

 14 שנה?  25-ברמה העקרונית, זו הקצאה של השטח ל נילי אהרון:

 15 . 10-ו  01שנה, הם יכולים לבקש אחר כך  25 ש:" יועמ-כרמית אהרון אמונה

 16 אוקי.  נילי אהרון:

 17 מי בעד?  אריה אברהם:

 18 נמנעים.  נילי אהרון:

 19 שניים נמנעים.  אריה אברהם:

 20 

 הצבעה תפקיד שם מ

 לא נכחה  ראש המועצה  טל אוחנה  1

 בעד ממלא מקום  –יו"ר המליאה  אריה אברהם  2

 ניגוד עניינים  חבר/ת מועצה  איתן דלח  3

 החלטה
,  306)בחלק(, מגרש  67)בחלק(,  18,19לקות ח  39357מליאת המועצה מאשרת את הקצאת מקרקעין גוש 

 580214294עמותת בלב אחד ירוחם ע"ע 
 ההחלטה התקבלה ברוב קולות 
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 הצבעה תפקיד שם מ

 בעד חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 בעד חבר/ת מועצה  ה דוקרקר ארי 5

 נמנע  חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  6

 בעד חבר/ת מועצה  חיים בן אבו  7

 לא נכח  חבר/ת מועצה  דני לוגסי  8

 נמנעת  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  9

 בעד חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  10

 1 

 שדרוג הציוד בבתי ספר שמשתתפים בתוכנית התקשוב הלאומית החדשה  – 1114[ תב"ר  5]

אברהם:א ספר  ,  1114תב"ר    ריה  בבתי  הציוד  הלאומית  שדרוג  התקשוב  בתוכנית  שמשתתפים  2 

משרד החינוך.    –₪, מקור התקציב    200,000, בתי הספר קול יעקוב והמאוחד. סכום התב"ר  החדשה 3 

 4 מוטי, תיתן לנו עדכון? 

קשוב. זה  ₪ לתוכנית ת  200,000כן, קיבלנו הקצאה ממשרד החינוך של    גזבר המועצה:-מוטי דהן  5 

 6 בעיקר רכישה של ציוד מחשוב.

 7 אבל ראיתי איזה טאבלטים שהגיעו, שמעון, זה דבר יפה.  משה פרץ:

 8 יש שאלות? אין. מי בעד? פה אחד.   אריה אברהם:

 9 

 הצבעה תפקיד שם מ

 לא נכחה  ראש המועצה  טל אוחנה  1

 בעד ממלא מקום  –יו"ר המליאה  אריה אברהם  2

 דבע חבר/ת מועצה  איתן דלח  3

 בעד חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 בעד חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5

 בעד חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  6

 בעד חבר/ת מועצה  חיים בן אבו  7

 לא נכח  חבר/ת מועצה  דני לוגסי  8

 בעד חבר/ת מועצה  נילי אהרון  9

 בעד חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  10

 10 

 החלטה
שדרוג הציוד בבתי ספר שמשתתפים בתוכנית התקשוב  – 1114מליאת המועצה מאשרת את תב"ר 

 , בתי הספר קול יעקוב והמאוחד.הלאומית החדשה
 משרד החינוך. –ר התקציב ₪ | מקו 200,000 –סכום התב"ר 

 התקבלה פה אחד ההחלטה 
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 תכנון הסדרת צומת ירוחם צפון – 1115[ תב"ר  6]

צפון, סכום התב"ר    –  1115תב"ר    ריה אברהם:א ירוחם  ₪, מקור    300,000תכנון הסדרת צומת  1 

 2 ₪,  עכשיו בכבוד. ₪300,000, ביחד זה  ₪30,000, קל"פ  270,000התקציב משרד התחבורה 

זה תקציב שקיבלנו ממשרד התחבורה לתכנון של צומת היציאה בסוף    גזבר המועצה:-מוטי דהן 3 

 4 ורדינון. 

 5 מונה? מה שפונים ימינה לדי רהם:אריה אב

 6 הצומת לא מוסדרת, אז זה תכנון.  גזבר המועצה:-מוטי דהן

 7 זה עם כיכר אנחנו מקווים.  משה פרץ:

 8 לא בטוח, זו הייתה העמדה שלנו. ל המועצה:" מנכ- שמעון רוזיליו

 9 אי אפשר כיכר שם, זה כביש מהיר.  נילי אהרון:

 10 מי בעד? פה אחד. אריה אברהם:

 11 

 הצבעה דתפקי שם מ

 לא נכחה  ראש המועצה  טל אוחנה  1

 בעד ממלא מקום  –יו"ר המליאה  אריה אברהם  2

 בעד חבר/ת מועצה  איתן דלח  3

 בעד חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 בעד חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5

 בעד חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  6

 בעד חבר/ת מועצה  חיים בן אבו  7

 כח לא נ חבר/ת מועצה  דני לוגסי  8

 בעד חבר/ת מועצה  נילי אהרון  9

 בעד חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  10

 12 

 מורשה חתימה בית הספר המאוחד בחשבון המועצה המקומית[ אישור שינוי  7]

אישור שינוי מורשה חתימה בית הספר המאוחד בחשבון המועצה המקומית, העברת    ריה אברהם:א 13 

חדשה, אז הצעת מורשי החתימה הם אילנית    הגב' מוניק ארג'ואן בעקבות פרישה, ויש שם מנהלת 14 

וזה   ומינה אשטמקר. היא המנהלת החדשה  וחילופי מורשי חתימה. מי  אלימלך  חילופי מנהלים  15 

 16 בעד? פה אחד. 

 החלטה
 תכנון הסדרת צומת ירוחם צפון  – 1115מליאת המועצה מאשרת את תב"ר 

 ₪  300,000סכום התב"ר 
 ₪. 30,000 –₪, קל"פ  270,000 –מקור התקציב: משרד התחבורה 

 התקבלה פה אחד ההחלטה 
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 הצבעה תפקיד שם מ

 לא נכחה  ראש המועצה  טל אוחנה  1

 בעד ממלא מקום  –יו"ר המליאה  אריה אברהם  2

 בעד חבר/ת מועצה  איתן דלח  3

 בעד חבר/ת מועצה  ה פרץ מש 4

 בעד חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5

 בעד חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  6

 בעד חבר/ת מועצה  חיים בן אבו  7

 לא נכח  חבר/ת מועצה  דני לוגסי  8

 בעד חבר/ת מועצה  נילי אהרון  9

 בעד חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  10

 2 

 שירות להוצאה לגמלה מוקדמת [ אישור הרכב וועדת 8]

ד' לחוק שירותי    18אישור הרכב וועדת שירות להוצאה לגמלה מקדמת על פי סעיף    ה אברהם:ריא 3 

 4 , על מה מדובר פה? 1970המדינה, שנת 

שהם בפנסיה    60יש לראש המועצה סמכות להוציא עובדים מעל גיל    ש:" יועמ- כרמית אהרון אמונה 5 

בחו  הכל  את  לכם  פירטתי  מסוימים.  בתנאים  מוקדמת  לפרישה  רק  תקציבית  אני  הדעת  ות  6 

מתקצרת. בכפוף לכך שהיא נותנת לאותו עובד את ההזדמנות להשמיע בפניה את הטענות, היא   7 

צם היא מקבלת החלטה. עד כה לא היה אצלנו  רשאית להוציא אותו. לשמוע את עמדתו בעניין. בע 8 

ק על  גוף כזה ואנחנו מקימים את ועדת הערער, כדי שאם עובד לצורך העניין לא מרוצה או חול 9 

שירות   וועדת  נקרא  זה  ערער,  וועדת  של  לסוג  בעצם  מגיע  הוא  אז  בעניין  החלטת ראש המועצה  10 

הי  לאחר  בפניכם  מופיע  הוועדה  הרכב  מוקדמת.  לגמלה  הארגון  להוצאה  עם  שביצענו  וועצות  11 

 12 העובדים, שזו ההסתדרות. וזה בפניכם.

אהרון: א   נילי  או  כזה  ציבורי  הרכב  באף  ייצוג  אין  אפשרות  לאופוזיציה  גם  לתת  יכלנו  לא  חר,  13 

לשמות. אנחנו גם יכולים לתת שם או להציע מועמד. אנחנו לא יכלנו להציע נציגי ציבור באף וועדה.   14 

ה כזו, כשבבסיסה עומדת החלטה של ראש מועצה, אם כן אותו אדם  אני חושבת שדווקא בוועד 15 

אופוזיציה. מה זאת אומרת  ייצא לפנסיה או לא ייצא לפנסיה, חשוב וראוי שתהייה גם נציגות ל  16 

 17 - ? לא אני ושלומי, אלא נציגיהנציגות של האופוזיצי

 18 תני לנו שם כזה.  ל המועצה:" מנכ- שמעון רוזיליו

 19 נו עכשיו הצבעה על וועדה. סליחה, יש ל  אריה אברהם:

 החלטה
ימה בבית הספר המאוחד בחשבון המועצה המקומית  מליאת המועצה מאשרת את שינוי מורשה החת

 כדלהלן: 
 , בעקבות פרישה. 069299808העברת הגב' מוניק ארג'ואן מ.ז.  

 025035999אישור אילנית אלימלך מ.ז. 
 025213604אישור מינה אשטמקר מ.ז. 

 התקבלה פה אחד ההחלטה 
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 1 אתה מצפה שעכשיו אני אתן לך שם?  נילי אהרון:

 2 בל היא אומרת לפעם הבאה... כרגע אנחנו מצביעים, א ל המועצה:" מנכ- שמעון רוזיליו

 3 לא אני מבקשת לוועדה הזו  נילי אהרון:

 4 אה, לפעם הזאת את מדברת? ל המועצה:" מנכ- שמעון רוזיליו

אני אגיד לך גם למה שמעון, יש פה משמעות. אין לי בעיה עם כל מי שרשום שם, כולם  נילי אהרון: 5 

ידי ראש מועצה וגם ככה אין כל כך  אנשים ראויים, אבל בסופו של דבר בהחלטה כזו שמתקבלת על   6 

 7 איזונים בהחלטות כאלה מבחינת... 

 8 קורה כל שבוע. זה לא החלטות שמתקבלות כל הזמן, זה לא  ש:" יועמ-כרמית אהרון אמונה

 9 לא משנה, יש משהו שעומד בפתחנו כרגע?  נילי אהרון:

 10 יש בפתחנו משהו שעומד כרגע.   ש:" יועמ-כרמית אהרון אמונה

 11 חנו נוכל להתעכב עם זה עוד שבוע? אני יכולה להביא מישהו? אנ  נילי אהרון:

 12 לצערי לא, לצערי לא נוכל להתעכב. אבל, אנחנו נאשר את ההרכב.  ש:" יועמ-כרמית אהרון אמונה

אז בואו נוסיף סעיף עם משקיף. אני לא חייבת שהוא יהיה חבר בוועדה. למרות שאני    נילי אהרון: 13 

 14 וועדה. חושבת שהוא כן צריך להיות חבר ב

אמונה אהרון  יע  ש:" יועמ-כרמית  שהוא  לזה  בכפוף  אבל  משקיף,  להכניס  בעיה  לי  בכל  אין  מוד  15 

 16 ההתחייבות. 

 17 אוקי, בסדר אני אצטרך למצוא מישהו כזה.  נילי אהרון:

אבל רק שיהיה ברור נילי שזה לא מעכב לנו את הוועדה. אין לי בעיה    ש:" יועמ- כרמית אהרון אמונה 18 

 19 ליט על ההרכב שאחד הנציגים הוא נציג שלך.  גם אם אח"כ תרצו להח

ן לה בעיה שבהמשך הדרך להחליף הרכב ואז אני  אז שמעון שמעת? היא אמרה שאי  נילי אהרון:  20 

 21 אכניס נציג שלי. 

 22 אני מביא את זה להצבעה את האישור הזה לוועדת שירות.  אריה אברהם:

אישור הרכב וועדת השירות    –ויק  כן, אני רק רוצה לנסח את זה במד  ש:" יועמ-כרמית אהרון אמונה  23 

 24 להוצאה מוקדמת לגמלה. 

רה שאני אוכל להביא לך עד סוף השבוע משקיף ומתישהו תביאו  שמעון בבקשה עם הע  נילי אהרון: 25 

 26 את זה למליאה להחליט אם אפשר.

 27 מי בעד? פה אחד. אריה אברהם:
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 הצבעה תפקיד שם מ

 לא נכחה  ראש המועצה  טל אוחנה  1

 בעד ממלא מקום  –יו"ר המליאה  אריה אברהם  2

 בעד חבר/ת מועצה  איתן דלח  3

 בעד מועצה חבר/ת  משה פרץ  4

 בעד חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5

 בעד חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  6

 בעד חבר/ת מועצה  חיים בן אבו  7

 לא נכח  חבר/ת מועצה  דני לוגסי  8

 בעד חבר/ת מועצה  נילי אהרון  9

 בעד ועצה חבר/ת מ פנחס פרץ  10

 2 

 [ אישור התקשרות עם עמותת קרן ירוחם9]

 3  39912אישור התקשרות עם עמותת קרן ירוחם, הקצאת מקרקעין הידועים כגוש    ריה אברהם:א

שנה. מצ"ב הסכם    25מ"ר, לתקופה של    6572חלקי. מגרש    7שלם,    8חלקי,    29חלקי,    21חלקות   4 

 5 התקשרות עם העמותה וחוות דעת משפטית. 

 6 נילי אני אקריא לך את הסעיף הנוסף בחוזה?  ש:" יועמ-אמונה כרמית אהרון

 7 כן  נילי אהרון:

יעשה    902יודגש כי השימוש בשטח החניה המצוי בגבולות מגרש    ש:" יועמ- כרמית אהרון אמונה 8 

במגרש   מי מטעמם המחזיק  ו/או  ירוחם  לפיתוח  והחברה הכלכלית  עם המועצה   902B  9במשותף 

של המועצה ועל העמותה לאפשר באופן מלא    צרכיה המשתנים  , ו/או על פי902Aהסמוך למגרש   10 

לגורמים אלה שימוש במתחם החנייה ללא יוצא מן הכלל. ובכלל במתן גישה חופשית לכניסה ומעבר   11 

למתחם החנייה בכל שעות היממה. העמותה מתחייבת שלא לבצע כל שינוי במתחם החניה לרבות   12 

 13 מת המועצה בכתב מראש.לקבל על כך הסכסגירתו, או תחימתו בכל דרך כל שהיא מבלי  

 14 זה כל הסעיף?  נילי אהרון:

 15 כן. ש:" יועמ-כרמית אהרון אמונה

 16 מי בעד? התקבלה ברוב קולות, נילי ושלומי נמנעים.  אריה אברהם:

 החלטה
ד' לחוק שירותי  18לה עפ"י סעיף מליאת המועצה מאשרת הרכב וועדת שירות להוצאה מוקדמת לגמ

האופוזיציה לנוכחות בוועדה, המתחייב לעמוד בתנאי  המדינה ומאשרת בנוסף הכנסת משקיף מטעם 
 הוועדה, ונוכחותו אינה מתנה את קיום הוועדה.

 התקבלה פה אחד ההחלטה 
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 הצבעה תפקיד שם מ

 לא נכחה  ראש המועצה  טל אוחנה  1

 בעד ממלא מקום  –יו"ר המליאה  אריה אברהם  2

 בעד ת מועצה /חבר איתן דלח  3

 בעד חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 בעד חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5

 בעד חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  6

 בעד חבר/ת מועצה  חיים בן אבו  7

 לא נכח  חבר/ת מועצה  דני לוגסי  8

 בעד חבר/ת מועצה  נילי אהרון  9

 בעד חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  10

 2 

 ₪ ממחלקה אורתופדית סורוקה באר שבע 23,800[ הודעה בדבר קבלת תרומה ע"ס 10]

₪ ממחלקה אורתופדית סורוקה באר שבע.    23,800הודעה בדבר קבלת תרומה ע"ס   ריה אברהם:א 3 

 4 צורף פרוטוקול הוועדה. 

 5 זו רק הודעה, אין צורך בהצבעה.  ש:" יועמ-כרמית אהרון אמונה

 6 תודה רבה, נעלנו את הישיבה.  אריה אברהם:

 

 - הישיבה ננעלה-

 

 ______________       _________________  

 רוזיליו שמעון            טל אוחנה    

 מנכ"ל המועצה           ראש המועצה 

 החלטה
  39912ים כגוש מליאת המועצה מאשרת את ההתקשרות עם עמותת קרן ירוחם, הקצאת מקרקעין הידוע

 שנה.  25מ"ר, לתקופה של  6572חלקי. מגרש   7שלם,  8חלקי,  29חלקי,  21חלקות 
 התקבלה פה אחד ההחלטה 
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